
PROTOKOŁ Nr XXII/2008 
sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 20 sierpnia 2008r. 
Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że w dniu 18 sierpnia otrzymał 

rezygnację z funkcji Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej oraz z Komisji 

Rewizyjnej  radnej Agnieszki Jedynak. 

Dlatego też zgłosił wniosek o  wprowadzenie pod obrady sesji w punkcie 8 

podpunkt „f” projektu uchwały  w sprawie zmiany  uchwały Nr II/4/2006 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 6 grudnia 2006r.w sprawie powołania składów 

osobowych  Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Spytał kto z radnych jest za wprowadzeniem tego podpunktu do porządku obrad.  

W głosowaniu jawnym wniosek Pana Przewodniczącego poparli jednogłośnie. 

Następnie spytał czy są jeszcze jakieś inne propozycje bądź uwagi do porządku. 

Radni uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Pan Przewodniczący odczytał porządek dzisiejszej sesji. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  XX i XXI sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy  Stąporków za I półrocze 2008r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

d) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
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e) wyrażenia zgody na przejęcie gruntów pod zbiornikiem wodnym, położonych w  

    Stąporkowie przy ul. Górniczej. 

f)   zmiany  uchwały Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 6 grudnia 2006r.w  

     sprawie powołania składów osobowych  Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10. Sprawy różne. 

11.Zamknięcie obrad sesji. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 
 
Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do protokołu z XX i XXI sesji. 

Radni uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli protokoły z XX i XXI sesji RM. 

 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu do protokołu) 

 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał informację o działalności międzysesyjnej. 

(Informacja w załączeniu do protokołu) 

 

Ad pkt 6. 

W punkcie zapytania i interpelacje radnych głos zabierali: 

Radna Dorota Łukomska zadała następujące pytania: 

- czy nie jest nieprawidłowością i niezgodnością ze statutem, że radni sprawozdanie z 

przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2008r. otrzymali na 7 dni przed obradami 

sesji. Uważa, że jest to niezgodne ze statutem ( art. 21 ust 2 – o sesjach poświęconych 

uchwalaniu budżetu i sprawozdania z wykonania budżetu wysyła się radnym 14 dni 

przed sesją). 

- czy Pan Krzysztof Krawczyk wykonuje jeszcze usługi dla urzędu redagując gazetkę 

„Echo Stąporkowa”. Uznaje bowiem, że artykuły Pana Krawczyka są stronnicze. Ma 
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tutaj na myśli m.in. artykuł poświęcony ufundowaniu przez radnych nagród dla 

prymusów klas VI, gdzie wymienił 14 radnych jako fundatorów a do jej osoby odniósł 

się, że nie dołożyła się do składki. Nie dodał jednak, że składki te nie były 

obowiązkowe i ona już na wstępnie informowała radnych, że funduje nagrody dla 

uczniów Szkoły Ponadgimnazjalnej w Stąporkowie. 

Radna Barbara Telec – na wstępie wypowiedzi zwróciła się do Pana Burmistrza, aby 

spraw które podnosi na sesjach nie traktował jako jej osobiste. Wynikają one z potrzeb 

zgłaszanych przez mieszkańców i jako radna ma obowiązek je zgłaszać , a Pan 

Burmistrz winien jej wyczerpująco udzielić odpowiedzi. 

- zgłaszała do Starostwa potrzebę wykonania przepustu na drodze powiatowej przy ul. 

Hubala w Niekłaniu Małym. Sprawa nie została załatwiona więc prosi Pana 

Burmistrza o pomoc. 

- zgłaszała również do Wojewódzkiego Konserwatora Przyrody w Kielcach sprawę 

panoszących się bobrów w rzece Czarnej. W tej sprawie również prosi Pana 

Burmistrza o pomoc. 

-kolejny raz zgłasza potrzebę remontu mostu w Lelitkowie. Prosi o odpowiedź kiedy 

to nastąpi. 

Radny Ryszard Łazarczyk – poprosił o wykonanie nawierzchni na drodze w Lutej od 

skrzyżowania do posesji osoby niepełnosprawnej poruszającej się na wózku 

inwalidzkim. Wniosek ten zgłaszał niejednokrotnie już w poprzedniej kadencji. 

Radny Jan Telecki – poparł wniosek radnej Telec o interwencję w sprawie 

odwodnienia na ul. Hubala. Poinformował jednak, że były prowadzone rozmowy z 

właścicielami działek przez które biegł rów odwadniający i oni nie wyrażają zgody na 

renowację przepustu. 

Sołtys z Jelitkowa – poprosił Pana Burmistrza o dostarczenie obiecanych dren aby 

udrożnić źródełko w Lelitkowie z którego korzysta cała wioska, bo nie ma wody w 

studniach. 

Most w Lelitkowie został zagrodzony i oznakowany aby nie korzystać z niego, jednak 

ktoś notorycznie go odgradza. Jest to niebezpieczne. 

Poprosił również o dostarczenie materiału pokryciowego na przystanek, bo został 

odremontowany wewnątrz, jednak się leje. 
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Radna Marta Kurcbart – spytała Pana Burmistrza,  

- czy jest mu coś wiadomo na temat  uruchomienia produkcji w Z-dzie Pana Dzionka. 

- czy są wydane jakieś zezwolenia na uruchomienie „Polo-marketu” w budynku 

„Zosieńki” 

Poprosiła również o udzielenie jej odpowiedzi na interpelację dotyczącą ul. 

Kościuszki. 

 

Ad pkt 7. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że są jakieś pytania do sprawozdania z przebiegu 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2008r. 

Radna Agnieszka Jedynak – spytała czy będzie wykonywana inwestycja budowy 

kanalizacji w Hucisku. 

Pan Burmistrz – w odpowiedzi wyjaśnił, że inwestycja ta będzie w bieżącym roku 

rozpoczęta. Rozpoczęcie polegało będzie na wytyczeniu trasy kanalizacji. Nie może 

jednak ogłosić przetargu na wykonanie inwestycji, ponieważ nie mógłby skorzystać ze 

środków unijnych. Aby nie utracić zezwolenia na budowę, w roku bieżącym 

inwestycję rozpoczniemy i realizować ją będziemy po pozytywnym zaopiniowaniu 

naszego wniosku i uzyskaniu środków unijnych. Gminy nie stać jest na to, aby 

realizować ją z własnych środków (ok. 4,5 mln zł) 

Radna Dorota Łukomska – zwróciła się z zapytaniem, czy nie jest nieprawidłowością, 

że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego nie wypracowywała opinii o 

sprawozdaniu z przebiegu wykonania budżetu. (W Statucie gminy art. 47 ust.2 pkt2 

mówi Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego do zadań której należą sprawy – 

opiniowanie projektu budżetu i jego wykonania.)  Materiał był omawiany tylko na 

wspólnym posiedzeniu trzech Komisji. Ponadto, czy rada nie powinna być zapoznana 

z opinią RIO w tym temacie. 

Na pytania zadane przez radną Łukomską odpowiedzi udzielił Pan Sekretarz. 

- radna jest członkiem Komisji Finansów, więc powinna wiedzieć czy jest 

zainteresowana przebiegiem realizacji budżetu od strony merytorycznej. Z 

proceduralnego punktu widzenia obrady dzisiejszej sesji dotyczą przedstawienia przez 

Zarząd jednostki samorządu terytorialnego, czyli Burmistrza. Ustawa o finansach 

 



 5 

publicznych mówi, że Zarząd jednostki samorządu terytorialnego przedstawia 

organowi stanowiącemu i RIO informację o przebiegu wykonania budżetu za I 

półrocze . Materiał ma charakter informacyjny i proceduralnie nie jest wymagane 

podejmowanie żadnych obrad przez Komisję Finansów . Będzie natomiast 

przedmiotem jej zainteresowania wykonanie budżetu całego.  

Nie stoi na przeszkodzie w każdym czasie w trakcie roku  aby Komisja Finansów 

zebrała się na posiedzeniu i zechciała przeanalizować stopień wykonania realizacji 

budżetu. Z punktu widzenia obrad dzisiejszej sesji, są to dwie całkowicie odrębne 

sprawy. 

Następnie Pan Sekretarz odpowiedział radnej Łukomskiej na pytanie zadane wcześniej 

w punkcie interpelacje i zapytania. 

- Na dzisiejszej sesji nie analizujemy sprawozdania z wykonania budżetu, tylko 

mówimy o sprawozdaniu z przebiegu wykonania budżetu.  

Termin 14 dniowy obowiązuje tylko przy uchwalaniu uchwały budżetowej i przy 

uchwale absolutoryjnej. 

Radna Marta Kurcbart – zwróciła się z pytaniem dotyczącym punktu 7 sprawozdania, 

a mianowicie zgłoszenie do konkursu  wniosku o dofinansowanie projektu pn 

„przebudowa dróg i ulic L=6,19km w gminie Stąporków ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007-2013 w ramach dwuetapowego 

konkursu zamkniętego dla Osi Priorytetowej 3 – Podniesienie jakości systemu 

komunikacyjnego regionu Działania 3.2 Rozwój systemów lokalnej infrastruktury 

komunikacyjnej. Spytała jaki jest los tego wniosku. 

Pan Burmistrz – wyjaśnił, że jeszcze wnioski nie były rozpatrywane przez Urząd 

Marszałkowski. 

 

Ad pkt 8 „a” 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2008r. był omawiany na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji. 

Spytał czy są jakieś pytania do projektu tej uchwały 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
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Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXII/128/2008 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

 

Ad pkt 8 „b” 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2008r. był omawiany na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji. 

Spytał czy są jakieś pytania do projektu tej uchwały 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXII/129/2008 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

 

Ad pkt 8 „c” 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2008r. był omawiany na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji. 

Spytał czy są jakieś pytania do projektu tej uchwały 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXII/130/2008 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

 

Ad pkt 8 „d” 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2008r. był omawiany na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji. 

Spytał czy są jakieś pytania do projektu tej uchwały 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXII/131/2008 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
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Ad pkt 8 „e” 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przejęcie gruntów pod zbiornikiem wodnym, położonych w Stąporkowie przy ul. Górniczej 

był omawiany na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji.  

Spytał czy są jakieś pytania do projektu tej uchwały. 

Radna Iwona Makowska – stwierdziła, że do projektu uchwały nie wnosi żadnych 

uwag. Popiera zamysł przejęcia gruntów pod zbiornikiem. Niemniej chciała się spytać, 

czy Pan Burmistrz ma jakiś pomysł na zagospodarowanie tego zbiornika, skoro nie ma 

pieniędzy na oczyszczenie zbiornika w Krasnej, który gmina przejęła. Miał być on 

wykorzystywany jako zbiornik rekreacyjny, a w obecnym stanie nie nadaje się do 

kąpieli.  

Pan Burmistrz w odpowiedzi radnej Makowskiej wyjaśnił, że zbiornik w Krasnej nie 

jest własnością gminy a Wojewódzkiego Zarządu Melioracji w Kielcach. Całą 

inwestycję realizował Zarząd Melioracji. Z tego co w tej chwili wiadomo, 

dokumentacja na zbiornik była źle wykonana i dlatego zbiornik w tej chwili jest w 

takim stanie. Pan Kubiakowski na spotkanie zorganizowane przez Pana Burmistrza po 

to aby zobaczyć jaki jest stan zbiornika nie przyjechał. Teraz spotkanie zostanie 

zorganizowane przez Pana Marszałka Wrzałkę i wówczas o ustaleniach  Pan 

Burmistrz poinformuje zainteresowanych i radnych. 

Jeśli natomiast chodzi o zbiornik w Stąporkowie, to o tym czy będzie on budowany, a 

na obecną chwilę czy wykupić grunt pod nim decyduje Rada. Jeśli radni chcą, żeby 

nadal przez Stąporków płynął cuchnący ściek, to nic na to nie poradzi. Chciałby 

jednak dodać, że budowa tego zbiornika jest priorytetowa i jeśli otrzyma gmina 

pieniądze na nią, to czy ten, czy inny Burmistrz winien tą inwestycję prowadzić. 

Z uwagi na to, że innych pytań nie było, Pan Przewodniczący odczytał projekt 

uchwały, natomiast radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XXII/132/2008 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie gruntów pod zbiornikiem 

wodnym, położonych w Stąporkowie przy ul. Górniczej 

Ad pkt 8 „f” 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 
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Radni zgłosili dwie kandydatury: 

1. Stefan Zieliński  

2. Iwona Makowska  

Obydwoje radni wyrazili zgodę na pełnienie tej funkcji. 

W głosowaniu jawnym za kandydaturą radnego Stefan Zielińskiego głosowało 8 

radnych, przeciw głosowało 6 radnych i 1 wstrzymał się od głosu. 

Tym samym radny Stefan Zieliński w głosowaniu jawnym został powołany na funkcję 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z § 57 Statutu naszej 

Gminy który mówi, że „Komisja Rewizyjna składa się z Przewodniczącego, 

Wiceprzewodniczącego oraz 2 członków” należy  zgłosić kandydata na wakujące 

miejsce w związku z rezygnacja radnej Agnieszki Jedynak . 

Na członka Komisji Rewizyjnej został zgłoszony radny Leon Milner.  

Radny wyraził zgodę i w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” i 

3 głosami „wstrzymującymi się” został powołany w skład Komisji Rewizyjne. 

Radna Agnieszka Jedynak zgłosiła akces przynależności jako członek Komisji Spraw 

Społecznych i członkiem tejże Komisji została. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany  uchwały 

Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 6 grudnia 2006r.w sprawie 

powołania składów osobowych  Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności na sali 14 radnych 13 głosami „za” i 1 

głosem wstrzymującym się podjęli Uchwałę Nr XXII/133/2008 w sprawie zmiany  

uchwały Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 6 grudnia 2006r.w 

sprawie powołania składów osobowych  Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Ad pkt 9. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje udzielił Pan Burmistrz: 

- Pan Krzysztof Krawczyk pracuje w urzędzie na umowę zlecenie przy 

opracowywaniu gazetki samorządowej  „Echo Stąporkowa”. Otrzymuje za to 700 zł. 

brutto. 

- przepust na ul. Hubala – przebiegał on kiedyś przez posesję Pana Siudka i został 

zasypany. Temat poruszany jest od trzech lat i dopóki nie będzie oświadczenia 
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właściciela nieruchomości, że wyraża zgodę na przepuszczenie przez posesję kręgów, 

czy korytka, Zarząd Dróg Powiatowych nie ma możliwości wykonania przepustu. 

Dlatego jest prośba do radnych o rozmowy z właścicielami o wyrażenie zgody, bo 

temat będzie się powtarzał i posesje będą nadal zalewane. 

Porozmawia natomiast czy od strony prawnej nie można zmusić właścicieli decyzją ze 

względu na wyższą konieczność. 

- inwazja bobrów – Wojewódzki Konserwator Przyrody wydał pozwolenie na odstrzał 

4 bobrów, jednak żadne koło łowieckie nie chce się tego podjąć, bo jest to w terenie 

zabudowanym. 

Burmistrz ze swej strony będzie rozmawiał z Konserwatorem Przyrody co z tym 

tematem zrobić. 

- most w Lelitkowie – jest decyzja, aby go odbudować, jednak nie zrobi się tego w tym 

roku, bo nie ma na to środków. Inwestycję tą umieści się w budżecie roku przyszłego. 

- kręgi do źródełka zostaną dostarczone przez Dyrektora ZGKiM – takie dostał 

polecenie 

- dach przystanku będzie w tym miesiącu pokryty blachą. 

- uruchomienie zakładu P. Dzionka – dwa tygodnie temu Pan Burmistrz rozmawiał z 

Panem Dzionkiem. Przejechał do urzędu aby się spytać czy może liczyć na kolejne 

ulgi. Pan Burmistrz przytoczył całą historię związaną z zakładem od chwili zakupu go 

przez Pana Dzionka. Pan Burmistrz powiedział mu również, że jeśli w tym roku 

będzie w zakładzie zatrudnionych przynajmniej 100 osób, może o ulgach rozmawiać. 

Pan Dzionek twierdzi, że w tym roku zaczną instalować maszyny. W m-cu wrześniu 

Pan Burmistrz wybiera się do SSE w Starachowicach i dowie się jakie uzgodnienia 

padły między Panem dzionkiem a SSE. 

- odnośnie „Polo-marketu” – gmina wydała „Polo-marketowi” negatywne warunki. 

„Polo- market” się od tej decyzji odwołał. Nie spowodowane to zostało złymi 

intencjami, ale tym, że GS’SCh” nie zapewnił miejsc parkingowych. Działki zostały 

rozprzedane przez nich prywatnym właścicielom a parking przy urzędzie jest 

zapełniony przez interesantów przyjeżdżających do gminy. 

Pan Burmistrz poinformował również o tym zadłużenie podatkowe GS-u rośnie. 
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- ul. Kościuszki – jest opracowana koncepcja modernizacji ulic od strony północnej 

łącznie z kanalizacją. Na razie należy dokończyć wodę na którą ludzie tak czekają. 

- droga w Lutej – wnioski padały już 2 lata wstecz. Nie wie czy w tym roku to uda się 

zrobić. Należy to zrobić, ponieważ niepełnosprawny poruszający się na wózku 

inwalidzkim ma ogromne trudności z dotarciem do drogi asfaltowej. 

W tym miejscu Pan Burmistrz poprosił Panią sołtys z Komorowa, aby jeśli może 

rozmawiała z Państwem Skowronów by wyrazili zgodę na sprzedaż 75m2 działki z 

przeznaczeniem na zatoczkę dla samochodów. Pozostali właściciele gruntów wyrazili 

już zgodę. 

Radna Barbara Telec – poprosiła Pana Burmistrza o wsparcie i włączenie się w 

negocjacje z Państwem Siudków, aby pozwolili na przeprowadzenie przez ich posesję 

przepustu 

Pan Krzysztof Krawczyk – zwrócił się z zapytaniem do radnej Łukomskiej jakie ma 

doświadczenie dziennikarskie aby mogła go osądzać i krytykować jego artykuły. Stale 

poucza go jak ma pisać. Młodzi ludzie zamiast słuchać i uczyć się, demonstrują swoją 

pewność siebie i oni pouczają wszystkich wokół. Stwierdził iż z zawodu jest 

pedagogiem jednak z dziennikarstwem ma do czynienia już od ponad 10 lat. 

Radna Dorota Łukomska – stwierdziła, że wydała ponad 20 publikacji poglądowo-

naukowych. Zarzuca jednak Panu Krawczykowi, że jako dziennikarz nie pyta drugiej 

strony, żeby sporządzić dobry artykuł. W przypadku wspomnianego wcześniej 

artykułu o nic ją nie pytał. 

Pan Przewodniczący odnośnie mediów ze swej strony dodał, że jeżeli chodzi o media 

relacjonujące wydarzenia z naszego terenu, to pozbył się już złudzeń, że będą 

obiektywne i bezstronne. Jak czyta ich artykuły, to tak jakby one dotyczyły innej 

gminy i nie miały nic wspólnego z tym co dzieje się na naszym terenie.  

 

Ad pkt 10. 

W punkcie tym Pan Przewodniczący odczytał pisma które wpłynęły od Pana 

Marszałka i Pana Wojewody. 

Pisma te przekazał Komisji Rewizyjnej celem zbadania zawartych w nich zarzutów. 
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Następnie radna Agnieszka Wojcierowska zabrała głos w sprawie Lokalnej Grupy 

Działania. 

W dniach 26-28 sierpnia w Sali konferencyjnej starostwa będą prowadzone szkolenia 

w tym również dla sołtysów. Otrzymają oni imienne zaproszenia.  

Obecnie LGD jest na etapie tworzenia lokalnej strategii.  

Będą one umieszczone na stronie internetowej w celu zebrania opinii 

zainteresowanych. 

Ponadto podziękowała trzem drużynom: z Koziej Woli, Huciska i Janowa za 

wspaniałe wyniki w turnieju piłki siatkowej. 

Radna Agnieszka Jedynak – poprosiła Pana Burmistrza o nawiązanie przyjaznej 

współpracy z ZDP, ponieważ od ubiegłego roku obiecują namalowanie na ulicy w 

Hucisku przejść dla pieszych i do tej pory tego nie zrobili. Tak jest również w innych 

miejscowościach. Prosi o interwencję, ponieważ zbliża się rok szkolny i stwarza to 

niebezpieczeństwo dzieci uczęszczających do szkoły. 

Na zakończenie Pan Przewodniczący poinformował  o wyścigu rowerowym przez 

naszą gminę ( prośba o kibicowanie) oraz rozdał zaproszenia na pielgrzymkę 

samorządową. 

 

Ad pkt 11. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku, Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad 

sesji dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokołowała                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                           Stanisław Pietras 

 

 

 

 
 
 

 


